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  לכבוד
  עו״ד אודי סול

  עו״ד אילנית לנצמן
  נציגי קרן סרצלייט בישראל

  
  

  א.ג.נ.,

 רכישת השליטה בקבוצת בזק: הנדון

בהמשך לפרסומים השונים בכלי התקשורת בנוגע לרכישת השליטה בקבוצת בזק על ידי קרן 

  סרצ׳לייט ברצוני להביא בפניכם מספר עובדות:

לקחת את גורלם בידם והקימו   (השייכת לקבוצת בזק) ליטו אלפי עובדי פלאפוןשנים הח לפני כשש

  אשר חתם במהלך השנים האחרונות על שני הסכמים קיבוצים עם הנהלת החברה. ,ועד עובדים יציג

ועד העובדים בראשותי פעל וימשיך לפעול ביתר שאת למען הצלחת החברה והפיכתה למותג 

  .הסלולר המוביל והחזק בישראל

טחון התעסקותי של העובדים יבמקביל לכך, התקופה בה התקבלו החלטות הרות גורל הנוגעות לב

  ללא שיתוף והתייעצות עם הועד תמה ולא תחזור עוד. 

פעם אחר פעם הוכחנו כי בכוחות משותפים (ועד עובדים לצד הנהלה) ניתן להוביל בפלאפון מהלכים 

  על תנאיהם ורווחתם של העובדים.אשר יתרמו גם לצמיחת החברה וגם לשמירה 

, חשוב לי להבהיר כי לא ניתן את ידנו למהלכים חד והרכישה תצא בסופו של דבר לפועל במידה

  ולא נהסס לפעול אם נצטרך לכך.   צדדים אשר יבוצעו על ידי הקרן

ואמונה שרק  הדברים לא נכתבים מתוך איומים מרומזים או הצבת אולטימטום, אלא מתוך ניסיון רב

  פלאפון. ניתן להמשיך ולפעול להצלחת חברת  בשיתוף פעולה ושילוב ידיים

 

  בכבוד רב ובברכה,                                                            

  

  ,ל שמןיחיא                                                                                                
                                                                                              

  יו"ר ועד העובדים                                                                                             
                                                                                         



  

  העתק:

  מר יקי חלוצי, יו"ר איגוד הסלולר, האינטרנט וההייטק.




